
Zn: Or.0012.7.2020

Protokół |1r 7lf020
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego

w dniu 30 września 2020 roku.

Ad. pkt 1

Posiedzenie Komisji otworzył. Przewodntcz4cy Gtzegorz Baran i na

wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdzit on, Że na stan 5 członków zgodnie z listę obecności w posiedzenfiJ

udział.bterze,5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wojciecha Domańskiego -Inspektoraw lJrzędzie Gminy w Fałkowie

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 2
Przęwodniczący Komisji zapoznał' Z proponowanym porządkiem posiedzenia. W tyrrt

miejscu radna Agnieszka Zęnka - Zganiacz wniosta uwagę do porządku obrad. Pani radna

powiedziała, ie wlg niej w porządku obrad komisji nie powinten zna|eźó się punkt 6

posiedzenia, który dotyczy zapoznania się z kolejnym pismem Państwa Marioli i Henryka

koniecznych z Częrmna' poniewaŻ sprawa ta nie IeŻy w kompetencjach Komisji. Takie

listowne ,,,potyczk1,, moinaomawiać w punkcie, który brzmi 
''Sprawy 

róŻne,,,

Przewodniczący Komisji wyjaŚnił' że punkt ten wprowadzono na proŚbę Przewodniczącego

Rady Gminy Piotra Gonerki.
Po t1,m wyjaŚnieniu porządek zost.ał.jednogłośnte przyjęty w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyjęcie porządku po siedzenia Komisj i.

3. Przyjęcte protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
4. Konirola gospodarki paliwowo - energetycznej w jednostkach Ochotniczych

StraŻy Pożamych.
5. Kontiola celowości i ękonomiki wykorzystantapojazdów będących w

posiadaniu Urzędu Gminy.
6. Zapoznanie się z pismóm z dnia 14 wrzęśnia 2020 roku Państwa Marioli i Henryka

Konieizny ch zam. Czermno, ul. Cmentarn a I2-I 4, 26 -260 Fałków'

7. Sprawy roŻne .

8. Zakonczenie posied zęnia,
Porządek stanowi załączniknr 3 do protokołu.
Ad. pkt 3

Do protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 2ó sierpnia 2020 roku radna

Agnieszka Zęnka - Zgailacz mtała uwagę' że jest on zb5łt. obszemy, a|e został on przyjęty

jednogłośnie.
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Ad. pkt 4

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał' Inspektor Wojciech Domński' który

poinformow ał, Że naierenie gminy działaj4 4 jednostki ochotniczych Straży Pozarnych. Dwie

znich s4 typu,,S'', gdzie oSP Fałków w}posazona".jest w Stara 266, a oSP w Stara266

i Mercędesa ,,Atego''. Dwie jednostki typu ,,M'' to oSP Starzechowice i oSP Turowice' które

wyposazone S4 w motopompy. Inspektor Domański pochwalił ,'Sekcję WąSoSZ'', która często

pomaga z motopompą w czastę poŻarów. Wszyscy kierowcy t straŻę z motopompami

iozliczają się systemem miesięcznym, Na kazdy miesiąc wydawana jest karta pojazdu,

w ktoreJ opisują wszystkie wyjazdy, rozruchy i odnotowująkaż'dy zakup paliwa. Inspektor

prowadzi rejestr takich kart.
Norma zuŻyciapaliwa ustalona zostałakilka lat temuprzez Polski Zwtązek Motorowy

w Kielcach. W przypadku motopomp nofiny zuiycia paliwa ustalane są przez Komendanta

Głównego Państwowej StraŻy PoŻarnej 1ub w przypadku nowszego sprzętu przez producenta.

W tym miejscu Przewodnicząay Komisji zapytał' czy wszystkie jednostki przychodzą

zrozIl,czeniem co miesiąc, czy tylko te, które majqna wyposazęniu pojazdy poŻamtcze.

Inspektor Domański odpowiedział, Że wszystkie jednostki przychodzą roz|tczać się co
miósi4c, poniewaz Sprawny sprzęt wymaga roztuchu t zuŻywaprzy tym paliwo.

Następnió radny Jarosław Kiczmarek zap5Ąał' w jaki sposób oSP Turowice moze w czasię

akcji iatunko*ói p,,"*teźc motopompę. Inspektor odpowiedział, Żę w takich przypadkach

^oźnu 
p,,"*o,i" sprzęt tylko poprz ez Życz|iwość mięszkańców, czy|t we własnyrn zakresie,

zazwyćzaj własnymi ciągnikami. Taka akcja jest bardzo potrzebna zu.L|m dojedzie do pożaru

po1aid giśni",y. Na szczęŚcie ostatnio motopompa nie była potrzebna, jednakże ten sprzęt

str azacy maj4 zaw sze Sprawny.
Następnie radni Agnieszka Zenka - Zgantacz zapytał.a o ewidencj ę zuŻycia paliwa

w trakcie pozarów na składowisku odpadów w Fałkowie za 2019 rok i czy są Znanę koszty

zui5Ą.ego paliwa na tamte akcje.

Inspekior Domański odpowiedział', Że zuŻycie paliwa było z|tczane przy ubieganiu się o zwrot

poniesionych kosztów do właścicle|a zakJadu. Dokładnych kosztów nie pamięta, Zawsze

moŻna się z nimi zapoznać w pokoju, w którynr urzęduje. Dodał' Że koszty były na pęwno

duże, bo Samego ekwiwalentu za godziny akcji dla strażaków ochotników stanowiły sumę

około 12000 zł zamtesiąc lipiec 2019 roku.

Ad. pkt 5.

- W tym punkcie głos zabrał również inspektor Wojciech Domański, który

poińformow ał, zó gmina jest w posiadaniu dwoch autobusów szkolnych służących do

przewozuuczniów do szkoł podstawowych na terenie gminy.

śporadycznie autobusy wyiózaza1ą również z LLcZn|amI na zawody, jeieltjest taka potrzeba.

Następn:,ryn pojazdem j.,it.,,, kióry między inn1'rni służy do transportu dzieci do ośrodka

Szkoino-- wychowawczego w Baryczy t na poIrzeby funkcjonowania GoPS-u w Fałkowie.

Natomiast dwa ciągniki będące na wyposaŻeniu gminy służą do prac remontowych lub

sprzątających, a beczk a asenizacyjna jest pomocna przy awariachkana|izacyjnych.

w.'y'it.i. te pojazdy roz|iczanę są według kart dzięrnych. Codzienne rozpisywane s4

rozjazdy i stan paliwa. Wszystkie faktury są opisywane pod względem merytorycznym po

wcżeśniejszym wpisaniu stanu zakupu paliwa. Na w1posaŻęnlu sprzętu jest jeszcze pług

słuŻący zimą do odśnieżania.
W ty'11 miejscu radny Jarosław Kaczmarek zap3Ąał', czy gm|fia zakuptł.a wykaszarkę poboczy'

bo niedawno widział, ze pobocza dróg gminnych były wykaszane. Inspektor Domański

odpowiedztał., Żę gmina wynajmuje ciągnik z wykaszark4 od osoby prywatnej.

2



Następnie radna Agnieszka Zęnka - Zganiacz zap5Ąał'a czy duie s4 koszty napraw autobusów,

bo wsżystkim wiadomo, Że sąto stare pojazdy i czy ewentualnie są plany zakupu nowych.

Inspektor Domański przyztał', ze autobusy są jtlŻ wysłuzone i często w1magają remontu ze

względu na to, Że dowoŻą dzieci, nĄwazntejsze jest ich bezpieczeństwo. Dodał', Że Z-ca
Wójta Krzysztof Bajor robił rozeznanie cęlowości zakupu autobusu hybrydowego, ale nie zna

szczegół.ów w tej sprawie.
Następnie Przewodniczący Komisji Grzegorz Baran zapfiał Inspektora Wojciecha
Domańskiego jako odpowiedzialnego za rozltczanię eksploatacji sprzętu gminnego o

ekonomikę dowożęnia do awarii gminnego konserwatora wodociąg! a Zarazem elektryka
duzyrn' gminnym ciągnikiem.
Inspektor Domański opowiedział , ze ,,w7tpad'' nam z eksploatacji stary Deoowo Lanos t tęraz
jest problem Zprzemieszczaniem się po terenie gminy, a potrzeby takie są'

Radna Agnieszka Zęnka - Zganiacz i Przewodniczący Komisji odparli' Że nalezy rozwaiyc
mozliwoŚć zakupu małego auta, bo ,,kłania się'' tu ekonomika, ekologia t bezpieczeństwo
jazdy.

Ad. pkt 6

W tym punkcie Przewodniczący Komisji przy pomocy protokołującej zapoznał

wszystkich poprzez odcz7Ąanle całości pisma z dnia 14 wtześnta 2020 roku Państwa Marioli. i
Henryka Koniecznych zam. Czermno, ul. Cmentama I2-I4, f6 -260 Fałków kierowanego

imiennie do Przewodniczącego Rady w Fałkowie Piotra Krzysztofa Gonęrki.
Po odczytaniu głos zabrała radna Agnieszka Zetka - Zganiacz, która potwierdziła piękną

wykładnię prawa w piŚmie państwa Koniecznych, z ktorej nic nie wynika. Komisja nie
podejmowała uchwał w tej sprawie, nie złamał.a prawa. Zastanawia się też czy powołyr,vanie

się w piśmie osobowo na autorytety prawa są na tyle wazne, Że naleŻy jeprzytaczać.

Co do czynników technicznych w trakcie transmisji sesji tęŻ nię jest winna Komisja. Wiele
wątków zawartychw piśmie ciągle wnoszą jakąŚ potyczkę.

W tym miejscu głos zabrał radny Jarosław Kaczmarek' który stwierdził' Że w tych
czasach jest wiele osób, którę wręcz obruŻĄą radę gminy wpisami choćby na stronach

intetnetowych. Nie ma sensu wchodzić w takię dyskusje czy osądy. Podobnie nie bardzo

rozumie istotę i sens tego pisma więc jest za tym, żeby pisma nie rozpatrywaó. Radna

Agnieszka Zetka - Zganiacz dodał'a, Że naIeŻy się zastanowtc Z mecenasem nad odpowtedzi4,
jednakŻe na sesji nie będziemy juz pisma rozwaŻać, zarzuty są niesłusznę wobec radnych.

Radni w swoim dział'ariuzawszekierują się znajomościę odpowiednich przepisów.

Ad. pkt 7
Ten punkt ponrszano przy omawianiu wcześniejszych punktow.

Ad. pkt 8
W zwi4zku Ze zrealtzowanięm porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji

podziękował wszystkim zaudztał' t zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.
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